
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Kolt Haveby 

Tirsdag, den 13. maj 2014 kl. 19.00 

 

Fraværende: John 

Ordstyrer: Niels 

 

Godkendelse af referat fra sidste møde. Referat af 1. april 2014 blev godkendt.  

 

1. 

Opfølgningslisten blev gennemgået og vil blive tilrettet. Et hegn opført udenfor skel er nu flyttet ind 

i skel, så sagen er afsluttet.  

 

2.  

Bentes bunke. Vi har fået en henvendelse fra Grundejerforeningen Hasselbakken vedr. asfaltering  

af deres veje/stier. Vi tilbyder, at de kan kontakte Niels Juul for spørgsmål. Peter Ravnsbæk tager 

kontakt til det medlem, der har tilbudt at hjælpe os med opdatere vores områdekort. Institut for 

Geovidenskab og Naturforvaltning foretager målinger på vores arealer henover sommeren/efteråret 

til brug for Danmarks skovstatistik. 

 

3. 

Orientering fra formanden. Ved Kjarsteins udtræden af bestyrelsen har Niels kontaktet vores 1. 

suppleant, som ikke ønsker at indtræde. Niels kontakter derfor 2. suppleant. Niels igangsætter 

udskiftning af fliser på stien mellem Kolt Østervej 4 og 6. Revneforsegling af asfalten flere steder 

påbegyndes i nær fremtid. Andelsforeningen Kolt 2 har ønsket nogle træer fældet. Niels kontakter 

formanden for Kolt 2 m.h.p en drøftelse af fældningen. 

 

4. 

Orientering fra kasserer. Peter har udarbejdet budgetforslag. Bente har givet Peter oplysning om 

forbrugte snetimer i forgangne vinter.  

 

5. 

Orientering fra EDB/kartotek – kontaktpersoner. Svend Aage har serviceret kontorets PC, så den 

igen er driftsikker. 

 

6. 

Orientering fra teknisk udvalg (beboerhenvendelser). John var fraværende, men arbejder fortsat på 

igangværende sager. 

 

7. 

Orientering fra teknisk udvalg, vej og kloak. Regnvandsproblemerne ved indkørslen til Kolt 

Østervej 2-74 er blevet udbedret af kommunen. 

 

8. 

Orientering fra kommunikation intern. Ingenting. 

 

9. 

Orientering fra kontaktudvalg, region og kommune. Ingenting. 

 

10. 

Orientering fra legepladsudvalg. Svend Aage vil undersøge, om han kan finde billigere priser på 

håndboldmål end dem, John har indhentet. 

 

11.  

Eventuelt. Der har indsneget sig et par trykfejl i generalforsamlingsindkaldelsen. Dem vil 

bestyrelsen gøre dirigenten opmærksom på inden afholdelse af GF.  Jørn og Alvin deltager ikke i 

generalforsamlingen.  

 

Referent: Bente Jensen 


